
Styrelsemöte Datum 18-04-2024

Mötets öppnande: 18:00

Närvarande: Henrik S, Anna G, Gustav P, Elin E, Lisa E, Bashir T. 

Ordförande: Henrik

● Lokalfrågan är den fråga som ordförande har jobbat mest med senaste tiden. Ännu finns
det tyvärr ingen slutgiltig lösning med kommunen framför allt. Det är också viktigt att
vita svanen är med på detaljer och informerade om situationen. Henrik har återkommande
kontakt med dem. Alternativet att köpa lokalen på Teknikringen är inte helt uteslutet
heller. Ekonomiska delar är inte helt klara. Vi kommer behöva antingen låna/investera
cirka 1 miljon för att ekonomin ska lösa sig.
Henrik kommer att skicka ett meddelande till föräldrarna. 1- mejl till Sara för att bjuda in
nya medlemmar till årsmötet. 2-alternativet om Teknikringen. Henrik kommer att fixa en
presentation till årsmötet.

Vice Ordförande:

● Sara slutar efter årsmötet. Vi har ännu inte fått en ersättare men en av kandidaterna i
valberedningen är intresserad av post som förhoppningsvis kommer att ta platsen.

Ekonomiansvarig:

● Gustav är bortrest hela maj månaden. Vi behöver hitta en ersättare som kan vara fysiskt
på plats för evt. Underskrift av diverse avtaler då Gustav är firmatecknare. Årsbokslutet
ligger numera i ett kuvert på förskolan för underskrift. Detta år kommer vi tyvärr inte
hinna skicka dokumenten påskrivna innan årsmötet. Vi försöker skicka dem till
revisionsbyrån så fort vi kan.

Föreståndare:

● Attitydundersökning och självskattning granskas och bearbetas. Man vill gärna visa det
för styrelsen så det blir som ett levande dokument. Vi vill gärna utföra undersökningen
under hösten.

Personalansvarig:

● Elin tar upp frågan från revisionsbyrån gällande GDPR säker portal för hantering av löner
och anställningsavtal. Vi vill gärna ha samma möjligheter som idag för att kunna hantera
lönerna. Elin behöver inte vara involverad i denna process eftersom Anna redan är
involverad i frågor kring anställningsavtal. Anna kommer att återkoppla till byrån.

Material Ansvarig:

● Inget att tillägga.



Sekreterare:

● Lönerna för april månad är inlagda för utbetalning den 25 e.

IT-ansvarig

● IT avtalet är påskrivet och klart. Man väntar på material. Så fort all hårdvara är klar så
kommer man att påbörja installationen. 

Övriga frågor: 

● Inga frågor att ta upp 

Mötet avslutas: kl 18:54


